
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 22. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 845
Ministeren bedes redegøre for, om der på andre sygehusafdelinger end inten-
sivafdelingen i Køge er registreret problemer med en øget brug af beroligende
medicin til patienterne i travle perioder, og i givet fald hvilke afdelinger?
Spørgsmålet bedes besvaret forud for samråd BC og BD.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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